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Obec Lhota 
 

Zápis z 8. zasedání Zastupitelstva městyse Choltice 
konaného dne 10. 12. 2012 od 18.00 hodin 

v Zámecké restauraci v Cholticích. 
 

Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání zastupitelstva městyse Choltice (dále jen jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18:00 hodin starostou městyse Mgr. Tomášem Bolkem. 
 
Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a že je přítomno 9 členů zastupitelstva, 
a to Mgr. Tomáš Bolek, Mgr. Jan Pavlík, Jana Augustinová, ing. Marie Fižová, Hana 
Kolářová, ing. Miroslav Horák, Zdeněk Kolbaba, Pavel Kváč, Miroslav Šupík, což je 82 % 
z celkového počtu všech členů zastupitelstva.  
Omluveni jsou: Bc. Lukáš Sůra, Pavel Vančura, 
Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
Účast veřejnosti: 2      Hosté: 1  
 
1. Zahájení 
1. 1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
Starosta navrhl určit zapisovatelem Mgr. Jana Pavlíka a ověřovateli zápisu Zdeňka Kolbabu 
a Pavla Kváče.  
Bez diskuse. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice určuje zapisovatelem Mgr. Jana Pavlíka a ověřovateli 
zápisu Zdeňka Kolbabu a Pavla Kváče. 
(Výsledek hlasování: Pro: 9      Proti: 0     Zdrželi se: 0     ) 
Usnesení č. 1/8/2012 bylo schváleno. 
 
1. 2. Schválení programu 
Starosta seznámil zastupitelstvo a přítomné s návrhem programu a jeho doplněním a vyzval 
zastupitelstvo k jeho schválení.  
Diskuse: 
 
Navržený program: 
1. Zahájení 
2. Zpráva o činnosti MŠ a ZŠ Choltice za rok 2012 
3. Přijetí dotace z Pardubického kraje na JSDH 
4. OZV č. 4/2012, o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, 

přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů  
5. Stanovení výše stočného pro rok 2013 
6. Rozpočet městyse na rok 2013 
7. Zámek Choltice – informace o probíhající rekonstrukci 
8. Zpráva Kontrolního výboru o činnosti v roce 2012 
9. Zprávy předsedů komisí o jejich činnosti v roce 2012 
10. Volba předsedy Osadního výboru Ledec 
11. Různé 

Pardubická 78, 533 61 Choltice 
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Doplnění programu 
 
12. Dodatek č. 1/2013 ke smlouvě č. 024/02 o odvozu odpadu 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje program zasedání. 
(Výsledek hlasování: Pro:  9    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 2/8/2012 bylo schváleno. 
 
 
2. Zpráva o činnosti MŠ a ZŠ Choltice za rok 2012 
 
Starosta shrnul spolupráci s oběma školami a zhodnotil ji jakou bezproblémovou. 
Zprávu za ZŠ přednesl ředitel školy Mgr. Aleš Kalina. 
Zprávu za MŠ přečetl také ředitel ZŠ Mgr. Aleš Kalina (paní ředitelka MŠ omluvena) 
 
Diskuse:  
p. Málek – možnost dotace pro MŠ na dětské hřiště – odpověděl starosta, že o možné dotaci 
již informoval ředitelku MŠ a bude s ní přípravu žádosti probírat v nejbližší době. 
Dotaz starosty na působení psychologické poradny na ZŠ – odp.ředitele…1x měsíčně 
navštěvuje psycholog školu a řeší aktuální problémy, jeho působení hodnoceno kladně. 
Připomínka starosty k poničení autobusové zastávky na náměstí, zkusit výtvarně ztvárnit tuto 
zastávku jako u školy pomocí žáků ŽS. 
p. Horák – dotaz na rekonstrukci osvětlení – doporučení LED osvětlení – starosta oponoval, 
drahé vstupní náklady, dlouhá doba návratnosti. 
p. Pavlík – informace o jednání Školské rady, která projednala Výroční zprávu ZŠ. 
p. Kolbaba – dotaz na vyhodnocení úspor tepla + odpověď ŘŠ a starosty – úspory jsou značné 
J. Augustinová – poděkování za dotace platu pomocné kuchařky z rozpočtu městyse 
Po ukončení diskuse k tomuto bodu starosta poděkoval řediteli ZŠ za účast na zasedání 
zastupitelstva a navrhl usnesení. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Výroční zprávu ZŠ Choltice za školní rok 
2011-2012. 
(Výsledek hlasování: Pro:  9    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 3/8/2012 bylo schváleno. 
 
 
3. Přijetí dotace z Pardubického kraje na JSDH 
 
Starosta shrnul základní body smlouvy, jedná se o dotaci na výjezdní jednotku hasičů ve výši 
8 165 Kč, kterou hasiči použijí na částečné krytí nákladů na odborná školení a materiál. 
Diskuze: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje Smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční 
dotace v požární ochraně na výdaje JSDH pro rok 2012 ve výši 8 165 Kč 
od Pardubického kraje. 
(Výsledek hlasování: Pro:  9    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
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Usnesení č. 4/8/2012 bylo schváleno. 
4. OZV č. 4/2012, o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, 
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. 
 
Starosta seznámil s hlavními změnami ve vyhlášce, zvláště se zvýšením poplatku na 600 Kč. 
Roční náklady městyse na likvidaci odpadů jsou cca 930 tis. Kč, příjmy z poplatků jsou cca 
550 tis. Kč a za třídění cca 68 tis. Kč. Rozdíl ve výši cca 312 tis. Kč platí městys ze svého 
rozpočtu. (Údaje jsou z roku 2011, pro rok 2012 budou podobné, jen s rozdílem, že za třídění 
očekáváme částku cca 100 tis. Kč.) Skutečné náklady jsou tedy vyšší než příjmy a městys je 
občanům dofinancovává ze svého rozpočtu. 
Diskuze: 
Hor – dotaz na složení částky poplatku + zdůraznění potřeby třídit a snižovat objem 
komun.odpadu – odp.starosta -  vysvětlil složení částky a podpořil třídění odpadu. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje OZV č. 4/2012, o místním poplatku za provoz 
systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 
komunálních odpadů 
(Výsledek hlasování: Pro:  9    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 5/8/2012 bylo schváleno. 
 
 
5. Stanovení výše stočného pro rok 2013 
 
Starosta seznámil s náklady a výnosy z ČOV. Kalkulace stočného dle nákladů v roce 2012 je 
17,37 Kč vč. DPH 15%. Navrhl, aby se stočné neupravovalo. 
Diskuse: bez 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo informaci o stočném na vědomí. 
 
 
6. Rozpočet městyse na rok 2013 
 
Starosta krátce bod uvedl a předal slova předsedovi FV panu Miroslavu Šupíkovi, který 
přestavil rozpočet městyse. 
Diskuse:  
p. Málek – uvažuje se o podpoře zvýšení počtu obyvatel? Odp.starosta – není dobře zvyšovat 
počet obyvatel, když městys nemá finance na souběžné budování občanské vybavenosti, sítí a 
komunikací. Snaha o zlepšení podmínek života stávajících obyvatel je nyní prioritní, pro 
postupný rozvoj městyse se nyní dokončuje nový územní plán, kde jsou vyčleněny lokality 
pro zástavbu rodinnými domy, až na jednu jsou všechny převážně na soukromých pozemcích.  
p. Málek – 150 nových obyvatel – přes 1 000 000 Kč – výtěžnost nové domy – noví obyvatelé 
– další peníze, starosta oponoval, že z důvodu nedostatku financí nejsou dosud dokončeny 
několik let povrchy ulic v Severní, U Obory, Na Hlásku vůbec, je nutná rekonstrukce ulic U 
Školy a Hellichova včetně kanalizace a tyto akce mají prioritu před uvolněním výstavby RD 
v polích, kde nejsou žádné sítě a komunikace. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje rozpočet městyse Choltice na rok 2013. 
(Výsledek hlasování: Pro:  9    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
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Usnesení č. 6/8/2012 bylo schváleno 
7. Zámek Choltice – informace o probíhající rekonstrukci 
 
Starosta informoval o ukončené kontrole ze strany Úřadu regionální rady. Při kontrole nebyla 
zjištěna žádná pochybení. 
Diskuse:  
M. Fižová – informace o vnitřním vybavení – dvě varianty, leden – výběrové řízení možné 
p. Kolbaba – dotaz, zda se něco použije z našeho mobiliáře (bude-li třeba, tak ano) 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo informaci o probíhající rekonstrukci na vědomí. 
 
 
8. Zpráva Kontrolního výboru o činnosti v roce 2012 
Starosta předal slovo předsedovi KV panu Zdeňkovi Kolbabovi. Ten přečetl zprávu a blíže ji 
rozvedl. KV kontroloval plnění usnesení zastupitelstva – usnesení jsou postupně plněna, dále 
kontroloval využití poskytnutých příspěvků na činnost TJ Slavoj, kmenu Trilobit a SDH 
Choltice - využití příspěvků je řádně dokladováno. 
Diskuse: bez 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo zprávu KV na vědomí. 
 
9. Zprávy předsedů komisí o jejich činnosti v roce 2012 
Starosta předal slova postupně všem předsedům komisí, kteří zhodnotili činnost komisí v roce 
2012. Své zprávy přednesli: Jan Pavlík – školská komise, Hana Kolářová – komise pro 
občanské záležitosti, Jana Augustinová – kulturní komise, Marie Fižová – komise pro 
památky, Miroslav Horák – stavební komise, Pavel Kváč - sportovní komise. Starosta 
postupně poděkoval předsedům komisí za jejich činnost. 
Diskuse: bez 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo na vědomí zprávu: školské komise, komise pro 
občanské záležitosti, kulturní komise, komise pro památky, stavební komise a sportovní 
komise. 
 
 
10. Volba předsedy Osadního výboru Ledec 
Starosta seznámil se situací v Osadním výboru Ledec. Stávající předseda OV se dlouhodobě 
v Ledci nezdržuje, o dalšího člena přišel OV z důvodu úmrtí. 
Do OV Ledec proběhly v roce 2010 volby a proto se nyní navrhuje doplnění OV o dva členy, 
kteří jsou v kandidátce na řadě a souhlasí s volbou do OV. Jedná se o Františka Rokytu 
a Jiřího Koláře. 
 
Za nového předsedu OV Ledec byl navržen Jakub Kopecký. OV bude pracovat v tomto 
složení: Kopecký Jakub, Kolář Josef, Perner Pavel, Kalousek Zdeněk st., Rokyta František, 
Vyhnálková Zuzana, Kolář Jiří 
 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice určuje Františka Rokytu a Jiřího Koláře členy 
Osadního výboru Ledec a jako předsedu OV Ledec volí Jakuba Kopeckého. 
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(Výsledek hlasování: Pro:  9    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 7/8/2012 bylo schváleno 
 
Starosta navrhl, aby se před bodem č. 11 Různé projednal doplněný bod č. 12 
 
12. Dodatek č. 1/2013 ke smlouvě č. 024/02 o odvozu odpadu 
Starosta seznámil se základními body dodatku. Cena se proti roku 2012 navýšila o cca 2 %. 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje dodatek č. 1/2013 ke smlouvě č. 024/02 
o odvozu odpadu s SOP a.s. 
(Výsledek hlasování: Pro:  9    Proti: 0   Zdrželi se:  0    ) 
Usnesení č. 8/8/2012 bylo schváleno 
 
11. Různé 
11.1. Informace o těžbě dřeva v Ledci – Smejtka. Souhlas s přednesenými podmínkami 
11.2. Kulturní akce listopad – prosinec 
11.3. Územní plán  
11.4. Volby prezidenta ČR – 20. 12. 2012 první schůzka OVK, do 8.1. dodání hl.lístků 
 
Starosta ukončil schůzi ve 20:22 hod.  s přáním pěkného večera a šťastného nového roku. 
 
Přílohy zápisu: 
1. Oznámení o svolání ZM 
2. Prezenční listina 
3. Rozpočet městyse na rok 2013 
 
Zápis byl vyhotoven dne:  10. 12. 2012 
Zapisovatel: Mgr. Jan Pavlík 
 
Ověřovatele:  Zdeněk Kolbaba:......................................... dne ........................ 
 
  Pavel Kváč:................................................ dne ......................... 
 
Starosta:  Mgr. Tomáš Bolek:..................................... dne ........................ 
 
Razítko městyse: 


